

ព័ត៌មានសម្រាប់កម្មវិធីថ្នាក់បឋមសិក្សា

សូមសាកល្បងនៅផ្ទះ

ចែករំលែកពាក្យលើជញ្ជាំង!



នេះគឺជាវិធីសាស្ត្រ រឹងមាំ និងទាក់ទាញ ដែលធ្វើឲ្យកុមាររៀនពាក្យបាន។ ច្រើនជាង៨០%នៃពិន្ទុក្នុងការធ្វើតេស្តការអានរបស់សិស្ស បានមកពីចំណេះដឹងនៃពាក្យស័ព្ទ។(Reytzek & Cooter, 2015)

សិស្សានុសិស្សទាំងអស់ចាប់ពីថ្នាក់ទី៣រហូតដល់ទី៥ បានបញ្ចប់ការប្រឡង MAP test ក្នុងវគ្គសិក្សានេះ! សូមចូលរួមរីករាយជាមួយបុត្រដ៏គោរពអ្នកក្នុងការសម្រេចបានដ៏ធំនេះ! សាលានឹងសិក្សាលើរបាយការណ៍ ដែលជាផ្នែកមួយក្នុងការផ្តល់នូវការយល់ដឹង និងភាពខុសគ្នាក្នុងការបង្រៀនទៅតាមតម្រូវការរបស់សិស្សម្នាក់ៗ។

ខែតុលាគឺខែដែលសាលាផ្តោតលើកម្មវិធីអក្សរសាស្ត្រ នេះជាពេលវេលាដែលលោកគ្រូអ្នកគ្រូ និងសិស្សានុសិស្សទាំងអស់ផ្សារភ្ជាប់ជាមួយសកម្មភាពផ្សេងៗក្នុងការអភិវឌ្ឍជំនាញអក្សរសាស្ត្ររបស់សិស្ស។ សម្រាប់សិស្សថ្នាក់បឋមសិក្សា កំពុងតែចាប់ផ្តើមជាមួយការអានលក្ខណៈអនុញ្ញាតដែលហៅកាត់ថា **RAZ Kids** ក្នុងខែនេះ។ កម្មវិធីនេះផ្តល់នូវការអានដែលគួរឲ្យទាក់ទាញសម្រាប់កុមារ។ លើសពីនេះទៅទៀត លោកគ្រូអ្នកគ្រូអាចគ្រប់គ្រងដំណើរការនៃការអានរបស់សិស្សបានយ៉ាងទៀងទាត់ ដែលសិស្សអាចប្រើប្រាស់កម្មវិធីនេះបានត្រឹមត្រូវ និងឯករាជ្យ។ សាលានឹងប្រើប្រាស់កម្មវិធីនេះ ដើម្បីបន្តការអាននៅផ្ទះក្នុងខែនេះផងដែរ។ សូមផ្តល់មតិយោបល់មកសាលាប្រសិនបើលោកអ្នកមានបញ្ហាជាមួយកម្មវិធីខាងលើ។

សាលានឹងរងចាំទទួលយកបទពិសោធន៍ក្នុងការរៀនសូត្ររបស់កុមារ និងបរិក្ខារថ្មី។

"រាល់ការអាន គឺជាឆ្នាំងដំឡូង ប្រសិនបើ ចំណាប់អារម្មណ៍របស់សិស្សគឺជាគន្លឹះក្នុងការបង្កើនឆ្នាំងក្នុងការអានយូរអង្វែង"

ក្នុងខែនេះ សិស្សានុសិស្សនឹងផ្សារភ្ជាប់ជាមួយសកម្មភាពអក្សរសាស្ត្រមួយចំនួន។ សូមពិនិត្យក្នុងកម្មវិធី **ClassDojo** និងគេហទំព័រ **Facebook** របស់សាលាសម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម។



ការគាំទ្រពីសំណាក់មាតាបិតា

កាលពីខែមុនសាលាបានធ្វើបទបង្ហាញពីកម្មវិធី RAZ នៅក្នុងកម្មវិធី Back to School Night ទៅកាន់មាតាបិតាសិស្សថ្នាក់បឋមសិក្សា។ សាលាមានភាពរីករាយក្នុងការចូលរួមរបស់លោកអ្នក ដែលបានផ្តល់នូវការលើកទឹកចិត្ត និងគាំទ្រដល់ការអាននៅផ្ទះ។ ចំពោះលោកអ្នកដែលមិនបានចូលរួម សូមទាញយកឯកសារនៃបទបង្ហាញនៅទីនេះ។



សំណួរដែលត្រូវសួរបន្ទាប់ពីការអាន
តើរឿងនេះនិយាយអំពីអ្វី? តើអ្វីដែលជាសកម្មភាពក្នុងរឿង? តើដំបូងមានអ្វីកើតឡើង? បន្ទាប់មកទៀត? ចុងក្រោយ? តើអ្វីជាសាររបស់អ្នកនិពន្ធ?

នៅពេលដែលកុមារបានបញ្ចប់ការអាន សូមសាកសួរពួកគាត់ឲ្យនិទានរឿងឡើងវិញ។ សូមជួយផ្តល់ជំនួយ ប្រសិនបើគាត់មិនអាចធ្វើបាន។ សាលាសង្ឃឹមថា លោកអ្នកនឹងស្វែងរកព័ត៌មានដែលមានសារៈសំខាន់ ហើយសាលានឹងបន្តគាំទ្របុត្រដ៏គោរពអ្នក។

ប្រសិនបើលោកអ្នកមានសំណួរទាក់ទងនឹងបញ្ហាខាងលើ សូមទំនាក់ទំនងមកក្រុមការងារយើងខ្ញុំ

សកម្មភាពសិស្សអានសៀវភៅក្នុងបណ្ណាល័យ

